
Zápisnica zo zasadnutia OZ konaného dňa
28.3.2019

Prítomní: Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová,  J.Jendrál, 

Zasadnutie  otvorila   a viedla   starostka  obce  PaedDr.  Jana  Skokanová.  Privítala  prítomných
a skonštatovala že OZ je uznášania schopné, prítomných 5 poslancov. 

Poslanci : M.Jendrál, Z.Galisová, Ing. P. Hodák – prišli na OZ počas zasadnutia.

Program zasadnutia OZ zverejneného na elektronickej tabuli obce
1. Otvorenie zasadnutia
2. Schválenie návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov  zápisnice
3. VZN č. 4 o dodávke pitnej vody prostredníctvom výdajníka vody
4. Upozornenia prokurátora č. Pd 15/19/8810-4, Pd 16/19/8810-4, Pd 17/19/8810-4
5. Žiadosti občanov:
    a/ V. Gavlák a manž. Mária – žiadosť o predaj alebo zámenu pozemku
    b/ Jaromír Michalec a M. Katonová – žiadosť o odpredaj pozemku
6. Ekonomický prehľad v rozpočte obce za 2/2019
7. Preplatenie faktúr 
    a/ Zberný dvor
    b/ Geodetické práce
8.Návrhové opatrenia v rozpočte obce č.2/2019
9.Zakúpenie projektoru a plátna.

       10. Zberný dvor – Prevádzkový poriadok
       11. Ekonomická a personálna situácia v obchodnej spoločnosti ATC Podlesok
       12. Úprava cien lístka na obnovu technických zariadení do roklín, parkovného, pre návštevníkov   
             ubytovaných v obci Hrabušice , ktorí uhradili daň z ubytovania
       13. Úprava zloženia ceny za daň z ubytovania v obci Hrabušice
       14. Podmienky prevádzkovania TIC Hrabušice
       15. Vydanie infoletáku o spôsobe výberu dane z ubytovania a povinnosti ubytovateľov, ktorí 
             poskytujú krátkodobe ubytovanie v obci Hrabušice.
       16.Rôzne
       17. Záver
Hlasovanie za program : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  E.Kroščenová      J.Jendrál, 
Starostka za obec doplnila bod programu
16a/ Skúšobná prevádzka ČOV Hrabušice
Hlasovanie za doplnený bod  programu  : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová  
J.Jendrál, 
16b/ Preplatenie fa 2019003 pre Dista projekt Poprad vo výške 180 €
Hlasovanie za doplnený bod programu : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová  
J.Jendrál, 
16c/ Doplnený bod programu Schválenie zmluvy o poskytnutí právnych služieb, ktorý bol predložený 
poslancom p. J.Jendrál mailovou poštou
Hlasovanie za doplnený bod programu : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
J.Jendrál, 



 Doplnený bod programu
16d/ Kontrola prijatých uznesení
doplnila poslankyňa H. Čujová Dis.
Hlasovanie za doplnenie bodu programu: Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
J.Jendrál,
16e/ Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena pre p. A.Grigliaka s manželkou – doplnila 
H.Čujová Dis.
Hlasovanie za doplnený bod programu : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
J.Jendrál, 
16f/ Poverenie stavebnej komisie k jednaniu s.p.Grigliakom s cieľom možností – duplicitné vlastníctvo
pozemku – doplnila H.Čujová Dis.
Hlasovanie za doplnený bod programu : Ing.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
J.Jendrál,
16g/ Formulár vzájomných vzťahov a iné výkazy týkajúce sa ATC Podlesok za rok 2018- doplnila 
H.Čujová Dis.
Hlasovanie za doplnený bod programu : Ing.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
J.Jendrál,
Zdržali sa : Galisová, M.Jendrál
16h/
Spravodaj poslancov obce – doplnený bod programu – predložila H.Čujová – Dis.
Hlasovanie za doplnený bod programu : Ing.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
J.Jendrál, Z.Galisová, M.Jendrál
16i/
1.Návrh, podľa §11 ods.4 písm. l) zákona o obecnom zriadení na odvolanie konateľov z funkcie 
štatutárneho orgánu obchodnej spoločnosti Autocamping Hrabušice s.r.o so sídlom Podlesok 573/33,
založenou obcou Hrabušice č. 537/11/2013.- Doplnený bod programu J.Jendrálom
Hlasovanie za doplnený bod  programu : Ing.Body, H.Čujová DiS.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , 
J.Jendrál, Z.Galisová, M.Jendrál
2. Návrh podľa § 11 ods.4 písm.l) zákona o obecnom zriadení na doplnenie dozornej rady obchodnej 
spoločnosti Autocamping Podlesok s.r.o so sídlom Podlesok 573/33, založenou obcou Hrabušice 
uznesením č. 537/11/2013.
Hlasovanie za za.I.Body,.,  M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, Galisová, M.Jendrál
Zdržala sa hlasovania . H.Čujová DiS
Schválenie
Programu Obecného zastupiteľstva
Návrh na uznesenie
Obecné zastupiteľstvo
Schvaľuje 
Program obecného zastupiteľstva v znení schválených zmien.
Hlasovanie za program : Hlasovanie za program : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  
E.Kroščenová l, J.Jendrál

K bodu č. 2
Schválenie návrhovej komisie, zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
Návrhová komisia:  E. Kroščenová , J.Jendrál
overovatelia :        Galisová , Jendrál  



zapisovateľka  :       A.Kapsdorferová
Hlasovanie za program : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál,
Z.Galisová

K bodu č.3
Názov bodu: VZN č. 4 o dodávke pitnej vody prostredníctvom výdajníka vody. 
Diskusia neprebehla
Návrhová komisia preložila návrh na uznesenie
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN č.4/2019 o dodávke pitnej vody prostredníctvom výdajníka 
vody a cenu za 1m3
Hlasovanie
 za Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  E.Kroščenová l, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová

K bodu č. 4 
Upozornenie prokurátora č. Pd 15/19/8810-4, Pd 16/19/8810-4, Pd 17/19/8810-4
Diskusia
p.  Body-  potvrdeným  uznesením  sa  zasiahlo  do  štatutárnych  orgánov  ATC  Podlesok,  uznesenia
nadobúdajú  platnosť  so  spätnou účinnosťou.  Jasné  neboli  postupy,  poskytnúť  návod  ako  konať,
akceptuje sa obsah, konanie valného zhromaždenia, nevie sa odhadnúť dátum. 27.12.2018 uznesenia
o odvolaní, uznesenie mohlo byť podpísané do 31.12.2018. 
15,30 Ing. P. Hodák – prišiel na OZ
p. H. Čujová – Uznesenia boli zrušené
Návrh na uznesenie  predložené Ing. Bodym
Obecné zastupiteľstvo
A/ Berie na vedomie
Upozornenie prokurátora č. Pd 15/19/8810-4, Pd16/19/8810-4, Pd 17/19/8810-4
Hlasovanie:
Za : Ing. I.Body, H.Čujová Dis., E.Kroščenová
Proti: M.Jendrál, Z.Galisová
Zdržal sa :  Ing. P.Hodák, M.Kacvinský, J.Jendrál
Druhý návrh navrhnutý návrhovou komisiou
Obecné zastupiteľstvo 
A/ Berie na vedomie
Upozornenie prokurátora č. Pd 15/19/8810-4, Pd16/19/8810-4, Pd 17/19/8810-4
B/ Ukladá
V budúcnosti dôsledne dodržiavať ustanovenia právnych predpisov
za: Z.Galisová, M.Jendrál, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, J.Jendrál 
proti : E.Kroščenová
zdržal sa : Ing.I.Body, H.Čujová
Ing. I.Body  sa zdržal hlasovania z dôvodu, že formulácia dodržiavania predpisov je všeobecná. Neboli
uvedené konkrétne paragrafy.

K bodu č.5
Žiadosti občanov
5a/ V.Gavlák a manž.Mária – žiadosť o predaj alebo zámenu pozemku
predsedníčka stavebnej komisie p. Čujová
27.3. zasadala komisia ,prejednali žiadosť  odkúpiť alebo zameniť
Komisia  doporučuje  obci  zámenu  pozemkov,  obec  príde  zámenou  k pozemku,  p.  Gavlák  vlastní
pozemok pod cestou.
J.Jendrál – vstúpiť do jednania so susednými majiteľmi pozemkov, jedná sa o pozemky pod cestou 



I.  Body- obecný úrad nedokladovať materiály bez stanoviska obce, konkrétny stav , nie sú žiadne
nedostatky,  nie na základe žiadosti občana. Vypracovať odborné stanovisko od obce. Spracovateľ
musí byť konkrétna osoba, či nie sú problémy v rámci ÚPD. 
Ing. Hodák – sú tam umiestnené kuka nádoby, je náhradný priestor na premiestnenie?
starostka – obec uvoľní pozemok, nádoby pôjdu na zberný dvor, zníži sa počet v obci.
Udelené slovo pánovi Gavlakovi hlasovaním za 8 poslancov.Kuka nádoby môžu byť umiestnené ,cesta
je úzka, druhá časť je obecný pozemok cez ktorý musí prechádzať, obec poskytla možnosť zámeny
OZ
schvaľuje žiadosť pána V. Gavlaka s manž.  o zámene pozemkov v zmysle žiadosti, zámenou parcely
480/1 vo vlastníctve obce Hrabušice  za parcelu E90486/102 vo vlastníctve p. V. Gavláka. 
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  E.Kroščenová l, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák
Náklady na vysporiadaní na polovicu.

5b/ Jaromír Michalec a M. Katonová – žiadosť o odpredaj pozemku
H.Čujová Dis. – neodporúča žiadosti vyhovieť, presunúť na ďalšie OZ, vyjadrenie obce  podľa ÚPD,
vyjadrenie obce existencia kríža, zámer s krížom aký je od obce.
Diskusia
p. I.Body- prijať metodiku na OcÚ, odborné stanovisko obce, stavba kríža, vyjadrenie kompetentného
orgánu, je tam poľná cesta, je tam kríž.
OZ
A/presúva bod programu na budúce zasadnutie OZ.
B/ Vypracovať stanovisko obce z hľadiska ÚPD a stanovisko k vlastníctvu krížu.
nehlasoval : Kacvinský
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,  E.Kroščenová l, J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák

K bodu č.6
Ekonomický prehľad v rozpočte obce za 2/2019
Diskusia:
Ing.  I.Body  –  občianska  kontrola,  použitie  financií,  chýba  základný  údaj  koľko  je  v kapitálových
položkách,  potrebný údaj na prerozdelenie investícií, kapitálový  údaj chýba vo výdajoch a príjmoch. 
J.Jendrál – konkrétne číslo v kapitálových položkách nie je údaj, suma sa musí plniť.
starostka – prehľad čerpanie finančného rozpočtu, vydelený kapitál na začiatku roku, opravy, stavby,
pohyb na účtoch, dohodnúť stretnutie s ekonómkou obce, prvý týždeň v mesiaci. Podielové dane 20-
22 v mesiaci, v rôznych výškach.
I.Body – aké je čerpanie rozpočtu,  aký je  plán ako sa položka napĺňa, prerozdelenie,  podmienka
príchod daní do obce. Koľko je na položke? Prerozdelenie na vnútorný rozpočet. Chýba údaj  .
M. Kacvinský – poslanci chcú vedieť číslo.   
p. J.Jendrál – je balík 351.000 a pri investícii sa odrátava z balíka
H. Čujová Dis.- položka platy OcÚ dotaz , za 2 mesiace prečerpané prostriedky, do balíky sa treba
vmestiť  ,  viac  zamestnancov  ,  starosta  rozhoduje  o zamestnancoch,  vmestiť  sa  do  balíka.   Výdaj
parkovanie  položka 621 – 400 € aké parkovisko sa platilo ? Položka poplatky ochrannému zväzu,
položka – opravy PC 1800 €.
Starostka – obecný rozhlas položka 
I.Body, - starosta rieši organizačnú štruktúru ,  o peniaze sa musí žiadať OZ, peniaze treba strážiť,
treba sa každý mesiac stretnúť.   Odborné orgány nech sú prítomné na zasadnutí, doobeda robiť
zasadnutia OZ v pracovnej dobe.
Návrh na uznesenie
OZ Berie na vedomie ekonomický prehľad v rozpočte obce za 2/2019
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák



K bodu č.7
Preplatenie faktúr
a/ Zberný dvor
b/ Geodetické práce
Diskusia :
p. J.Jendrál- stavebný dozor  je vysúťažený?   Starostka – áno.
p. Ing. Hodák – plocha 15m2 vysúťažené- reálne je 11 m2, stavebný dozor by mal hájiť záujem obce.
starostka – veľa vecí sa menilo za chodu, dochádzalo k zmenám, ťažký projekt, dodatky sa riešili pri
výstavbe zberného dvora.
p. J.Jendrál, dvere dotaz či sú už vymenené ?, lišty treba opraviť, nedajú sa nastaviť dvere, vložiť nové
dvere, opraviť plech.
OZ schvaľuje preplatenie faktúr:
geodetické práce fa č. 2/2019 pre Geokan s.r.o, 
geodetické práce fa č. 3/2019 Geokan s.r.o
geodetické práce fa č. 9/2019 pre Geokan s.r.o
Práce zberný dvor fa č. 490700680003752018 pre Euroviu Sk a.s.
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák

K bodu č.8
Návrhové opatrenia v rozpočte obce č.2/2019
Informovala  starostka  obce  ,  zapracované  faktúry  za  geodetické  práce,  zberný  dvor,  stiahlo  sa
z kapitálových výdavkov, položky boli zapracované, čerpanie v položke do zdravotných poisťovní. 
Diskusia
Nikto sa neprihlásil
OZ schvaľuje návrhové opatrenia v rozpočte obce č. 2/2019
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák
K bodu č.9
Zakúpenie projektoru a plátna
Informovala starostka obce. Preložila návrh na zakúpenie dataprojektoru do výšky 1.500 €
Diskusia
E. Kroščenová – v MŠ majú plátno
Ing. I.Body – proces podporil,  v budúcnosti zakúpiť hlasovacie zariadení, prenosy zdokonaliť.
p. J.Jendrál – návrh do 1.500 €
OZ schvaľuje nákup dátaprojektora  a plátna do 1500 €
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS.,   M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák

K bodu č.10
Zberný dvor – Prevádzkový poriadok
Diskusia
Ing. I. Body – niektoré body sú vyčervenené? 
starostka – body boli  vsunuté,  zber  obec musí  zabezpečiť  na niektoré nebezpečné odpady vývoz,
poriadok musí byť schválený, budú ešte vyjadrenia hygieny, je nutný poriadok ku kolaudácii.
p. Kacvinský – prevádzkový poriadok sa dáva, keď sa spúšťa prevádzka.
OZ
Schvaľuje :
Prevádzkový poriadok – Zberného dvora Hrabušice
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák



K bodu č.11
Ekonomická a personálna situácia v obchodnej spoločnosti ATC Podlesok
Ing.I.Body,  spoločnosť  prevzali  3  konatelia,  zápis  a popis  spoločnosti  s dostatkom  informácií,  v
súčasnosti sa len zisťujú nedostatky. Zisťujú sa registrácie, zápis nebol správne pripravený.  Metodiky
vypracovať , stav financií malá suma, faktúry boli po splatnosti, konatelia nemali informácie, chýbali
rezervné zdroje, konatelia museli riešiť platby faktúr z vlastných účtov, nedoriešená zmluva za 500 tis.
eur,  horšia pozícia obce, konatelia  sú pod tlakom, účtovníčka výpoveď k dátumu nástupu nových
konateľov, či forma dotovania z obce je a či má pravidlá ,  výpadok príjmov ako riešiť?  Nadviazať
solídnu formu spolupráce Obec a ATC Podlesok, je to nutné. Je tlak z Obecného úradu , tabuľky ,
vyslať  pracovníka,   vykonať  spoločné  úkony  .  Solídna  spolupráca  by  mala  začať.   Uskutočniť
stretnutie.  
p. J. Jendrál – stav bol prezentovaný Ing. I. Bodym.
starostka – je prístupná k spolupráci ku komunikácii,  treba prísť osobne na OcÚ, morálny prístup,
všetko je o rétorike. 
p. M. Kacvinský – ATC je obecná spoločnosť, treba sa aj takto správať, treba napredovať, nie je nič
funkčné, meno môže ATC stratiť už za 2 týždne.
OZ
Berie na vedomie ekonomickú a personálnu situáciu v obchodnej spoločnosti ATC
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák

K bodu č.12
Úprava cien lístka na obnovu technických zariadení do roklín, parkovného pre návštevníkov
ubytovaných v obci Hrabušice, ktorí uhradili daň z ubytovania.
p. Kacvinský – problém výberu dane za ubytovanie, nefunguje výber, parkovné navýšiť na 3,50 € ,
vstup do roklín,  vybrať väčší  balík  na dani  .   V minulosti  boli  rozdielné vstupy do roklín.  70 %
ubytovateľov nevie o dani za ubytovanie , od júla budú elektronické kasy.
starostka  –  cenník  je  daný,  vstupenky  očíslované,  komplexne  vstupenky  boli  schválené  na
Mikroregióne, lístkov sa predalo málo, nemôžme meniť sami  dať návrh sa musí riešiť komplexne,
lístky platia v celom Slovenskom raji, občania v rámci mikroregiónu majú vstupy zdarma, do Unionu
ide 0,07 €. V obci ostáva zbytok.
Cez booking sa zisťovali ubytovatelia a pôjdu listy. Kto platí daň za ubytovanie má pokrytie na zásah
horskej služby.
p. Jendrál – 0,20 € čo platí turista na zásah horskej služby má niečo z toho obec?
Návrh dať na predsedníctvo OOCR
Ing.I.Body- dáva OOCR nejaké metodiky , aký je postup? 
starostka - návrhy zo zastupiteľstiev sa prejednávané na OOCR, testuje sa karta zliav v raji, neplní
svoju funkciu. Hrabušice môžu uviesť pilotný projekt. Prednesie návrh na OOCR.
M. Jendrál – dotaz  vyberieme menej, treba žiadať o zľavy OOCR ?
M. Kacvinský – zľavu bude dávať len Podlesok, turisti tlačia na zľavy
Z. Galisová- sú zľavy pre rodiny?
Ing. P. Hodák – pritiahnúť čo najväčší počet turistov a návštevníkov.
J.Jendrál – vymyslieť nové projekty, vláčik  a iné.
občan Kacvinský – treba rovnaký meter pre všetkých turistov, oboznámil prítomných s problémami
počas vyberania vstupného v slovenskom raji, požiadal o riešenie chodníka aj na dolnú časť Hrabušíc,
zabezpečiť bezpečnosť na ceste, a upratovanie zabezpečiť aj v celej dedine, myslieť viac na ľudí.
E.Kroščenová – je zamestnaných 10 ľudí , treba riešiť aj Zimnú ulicu, 50% rómov sa zamestnalo.
Návrh uznesenia
OZ 
A/ Berie na vedomie materiál
B/ Ukladá 
Obci Hrabušice na najbližšom zasadnutí predsedníctva OOCR prejednať cenu lístka.
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák



K bodu č.13
Úprava zloženia ceny za daň z ubytovania v obci Hrabušice
M. Kacvinský je bezpredmetné riešiť daň za ubytovania.
starostka – jednotná cena 0,70 € , Hrabušice sú na druhom mieste po Sp. N. Vsi – v počte prenocovaní.
p. Hodák- odkiaľ sú počty ubytovaných? 
starostka Štatistický úrad udáva počty podľa nahlášky obce 
OZ odporúča
Ponechať výšku dane za ubytovania v sume 0,70 €  / osoba/ prenocovanie .
p. Body- združenie organizuje, 
starostka  obce  -  členský  príspevok  čím  väčší  z obce,  obec  dostane   od  OOCR  vyšší  príspevok,
seriózny ubytovateľ hlási sám
M.Jendrál zistiť na OOCR aký príjem bude mať obec Hrabušice ?
p. Kacvinský – financie vrazené do OOCR , príliv financií od štátu do obce.
p. I.Body – dotaz organizácia , rozpočet 100 tis. eur, príspevok 7000 eur čo má z toho obec, je to
občianske združenie , nie je problém niečo schváliť, ale musí byť spätná väzba
starostka – autobus financovala OOCR, karty zliav, retro lanovka 
OZ odporúča
Ponechať výšku dane za ubytovania v sume 0,70 €  / osoba/ prenocovanie .
schvaľuje
0,20 € z dane z ubytovania pre OOCR Slovenský raj Spiš.
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák

K bodu č.14
Podmienky prevádzkovania TIC 
p. Kacvinský – TIC je t. č. nefunkčné, centrum sfunkčniť, apríl- september obec prevádzkovať, ostatné
mesiace na recepcii ATC
starostka – študenti v TIC, predaj ,ŠOP a národný park podávajú informácie, od apríla cez víkend,
počas LTS  aj počas týždňa, obnoviť TIC ako v minulosti s kasou, vyčleniť nejaký kapitál.
p. M.Jendrál – dať p .Petrekovú v hluchom období do TIC mimo sezóny, cez úrad práce prijať osobu.
p.  I.Body-  zriadiť  informačné  centrum,  pracovisko  s kopírovaním,  zainvestovať  zriadiť  moderný
informačný  smart bod.
p. Kroščenová – soc. pracovníčka ovláda jazyky , treba ju zamestnať.
p.  Hodák – na Podlesku bol umiestnený panel , zmizol.
- osloviť Sitour starostkou obce o podmienkách 
p. Kacvinský – TIC je stratová vec, turista nemá kde vypiť kávu, oboznámil prítomných s obsahom
zasadnutia komisie pre cestovný ruch z januára 2019.  
p.  I.Body,  nekombinovať,  doriešiť  venovať  sa  TIC  v obci,  riešiť  potenciál  z úradu  práce,  urobiť
centrum, téma flexibilného TIC.
starostka-,  40 hodín cez úrad práce,  do 29 rokov – projekt cez úrad práce po ukončení  musí  byť
zamestnanec aj ďalšie mesiace, predávať reklamné predmety, automat na kávu
OZ
Schvaľuje 
Prevádzkovanie turistického informačného centra od  apríla do septembra 
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák
Komisia v spolupráci s OCÚ určí podmienky výberového konania , ktoré zverejní na web. sídle obce,
dátum výberového konania. Ďalšie podrobnosti budú dohodnuté na pracovnom stretnutí.

K bodu č.15
Vydanie  infoletáku  o spôsobe  výberu  dane  z ubytovania  a povinnostiach  ubytovateľov,  ktorí
poskytujú krátkodobé ubytovanie v obci Hrabušice .



Informoval  p.  Kacvinský  –  návrh  infoletáka  spracovaný  v PDF  ,  náklad  300  ks  infoleták  na
informovanie ubytovateľov.
OZ
Schvaľuje
vydanie  infoletáku  o spôsobe  výberu  dane  z ubytovania  podľa  predloženého  grafického  návrhu
vytvoreného komisiou pre cestovný ruch v počte 300 ks do termínu 1.5.2019.
hlasovanie za: za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, Z.Galisová ,
Ing.P.Hodák
nehlasoval – M.Jendrál

K bodu č. 16 a – doplnený bod programu
Skúšobná prevádzka ČOV Hrabušice
Informovala starostka obce 
Ing.  I.Body  –  čistička  mala  nadimenzovanú  kapacitu,  technická  časť   nebola  urobená,  zadanie
projektu,  zvýšené  prietoky  mali  byť  riešené  v rámci  rekonštrukcie,  nebol  urobený  záznam,   je
spracovaný   technický  zámer?  Zvýšené  prietoky  .  Začať  treba  pracovať  na  základe  papierov,
papierových výstupov, treba sa rozhodovať odborne. 
starostka- všetko zabezpečuje správca PROX.T.E.C, stará stavba môže hocikedy prekvapiť, rozšírenie
kapacity, sedenie ešte bude, čistička je v skúšobnej prevádzke
J.Jendrál  –  pre  Betlanovce  je  schopná  Veolia  zabezpečiť  časť  kanalizácie,  aj  dolnú  časť  ul.
Makovického , vybudovanie aktivačnej linky.
M.Jendrál – čistička nefunguje správne – vybudovať jednotnú kanalizáciu, postaviť odľahčovač. Je
v skúšobnej prevádzke. 
H.Čujová DiS., – zriedené vody schádzajú do čističky, povrchové vody.
OZ
schvaľuje
a/  Úpravu  potrubného  systému  obtoku,  vybudovanie  nového  merného  žľabu  s požadovanýmim
ukľudňujúcimi dĺžkami, vrátane podpornej konštrukcie, preloženie UV sondy, kalibrácia a overenie,
prepravné náklady v celkovej výške 4450 € bez DPH (5340 € s DPH )
b/ Vypracovanie vyhodnotenia prevádzky firmou PROX.TEC Poprad s.r.o vo výške 332 € bez DPH
   / 398,40 s DPH/
c/ vypracovanie prevádzkového poriadku firmou PROX.T.E.C Poprad vo výške 200 € bez DPH 
   / 240€ s DPH/
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák

K bodu č. 16 b
Preplatenie fa 2019003 pre Dista projekt Poprad
Informovala  starostka  Sp.  Tomášovce  podávali  projekt  na  cyklochodník  a  rieši  sa  už  5  rokov  .
Stavebné povolenie je platné. Obec Hrabušice nebola zahrnutá do projektu, požiadavka Košického
samosprávneho kraja.
OZ schvaľuje fa 2019003 pre Dista projekt Poprad vo výške 180 €
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák

Doplnený bod programu 16c
Zmluva o poskytovaní právnych služieb – poslanec  
J.Jendrál – informoval z obsahom a potrebou právnika pre obec,
p. E. Kroščenová – starostka by si nemala vybrať? Právnik nie je potrebný.
p. Čujová – platiť každý mesiac, preložiť na ďalšie OZ , osobné stretnutie, objednať na konkrétnu
vec..
M.Jendrál – bude kontrolór, škoda financií.
J. Jendrál- paušál nie je zlý, zastupuje obec, referencie dobré na právnika.



Ing. I.Body – výkon v praxi, prítomnosť na OZ, cena aká v praxi, metodika nie je, čl.6 jednostranné
vystúpenie nie je, či je vypovedateľná, potreba právnej rady pre poslancov, praktickosť stránky, aj
poslanec môže byť trestne stíhaný , kontrola materiálov, podklad pri rozhodovaní a hlasovaní..  
Ing. Hodák – dobrý právnik je lepší ako traja horší. Doporučil podpísať zmluvu s právnikom. Poslanci
potrebujú právnu radu.
M.Jendrál – stretnúť sa osobne  s právnikom.
H.Čujová DiS. – preložiť na ďalšie OZ.
OZ
Berie na vedomie text zmluvy
prerokovanie schválenia sa odkladá na ďalšie OZ.
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák

16 d / Kontrola  prijatých uznesení – doplnený bod programu 
H. Čujová DiS. – nesplnené uznesenie č. 89/2/2019   firma PROX.T.EC - starostka – nie je uznesenie
95/2/2019 písmeno C – nesplnené uznesenie – starostka v minulosti boli stretnutia s menovaným
p. I. Body – nepohneme sa z miesta, neplnia sa uznesenia, písomný výstup zo stretnutia
p. Čujová – obec nič nerobí , vypracovať opatrenia 
E. Kroščenová – začať s obecným pozemkom
uznesenie 108/2/2019 – nesplnila uznesenie OZ starostka porušila zákon 
uznesenie  97/2/2019 –nesplnené
OZ
konštatuje že uznesenie

1. Uznesenie  č.  89/2/2019,  písm.  B,  kde  bol  obecný úrad  poverený predložiť  zastupiteľstvu
UZNESENIE, ktorým bola spoločnosť Prox.T.E.X schválená za správcu kanalizácie a čističky
nebolo obcou splnené.

2. Uznesenie  č.  108/2/2019  ,  kde  zastupiteľstvo  interpeluje  obec  predloženiu  na  najbližšie
zastupiteľstvo teda na 28.3.2019 vypracovanie prijatých opatrení pre zabránenie porušovania
právnych noriem v zmysle  upozornenia  prokurátora  kde obec porušila  zákon o slobodnom
prístupe k informácia nebolo obcou splnené.

3. Uznesenie č. 95/2/2019, písmeno C, kde zastupiteľstvo ukladá obci stretnutie s p. Grigliakom
k otázke vzájomného  vysporiadania a predloženia stanoviska obce k uvedenej veci na ďalšie
zastupiteľstvo t.  28.3.2018 nebolo obcou splnené.n 

Hlasovanie za: I. Body. Kroščenová, Čujová
zdržal sa – M.Jendrál, M.Kacvinský, Z.Galisová, J.Jendrál, Ing. Hodák

16.e
Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena pre p. Grigliaka s manželkou
H.Čujová DiS. 
A/  Konštatuje,  stavebná  komisia  v zmysle  uznesenia  č.  95/2/2019  prehodnotila  návrh  zmluvy  na
zasadnutí dňa 27.3.2019 a odporúča obci predloženú zmluvu obci schváliť.
B/   Schvaľuje predloženú zmluvu o budúcej  zmluve o zriadení  vecného bremena pre p.  Grigliaka
s manželkou.
C/ Poveruje obec k podpísaniu predmetnej zmluvy.
p. Čujová , zmluvu mala pripraviť obec, nepripravila, nedá sa spolupracovať.
Diskusia
J.Jendrál  –  treba právne služby,  videli  zmluvu len 4 poslanci,  výberové konanie  kontrolóra  obce,
prešetriť obsah zmluvy
Ing. I.Body – dohadovanie smerovať na starostu obce, kedy sa tu začne pracovať , neplní uznesenia
starostka obce, neprebieha spolupráca poslanci, starostka, zhoršuje sa situácia, stanoviská neboli od
obce, výsledok nesistematickej práce, starostka mala zvolať stretnutie s pánom Grigliakom
p. M. Kacvinský – treba odsúhlasiť  zmluvu s právnikom 
Ing. P.Hodák-   ak nebude súhlasiť starostka obce s uznesením , tak nepodpíše uznesenie, dať urobiť
analýzu u právnika, môže využiť sistačné právo.



OZ
A/ Berie na vedomie návrh zmluvy a po právnej analýze 
B/ Poveruje obec zabezpečiť právnu analýzu predmetnej zmluvy.
hlasovanie
za : Ing.I.Body, H.Čujová DiS., M.Kacvinský,  E.Kroščenová , J.Jendrál, M.Jendrál, Z.Galisová 
       Ing.P.Hodák
zdržal sa :  Galisová, M. Jendrál 

16f
Formulár vzájomných vzťahov a iné výkazy ATC.
H.Čujová DiS. – chodia formuláre za rok 2018, ATC nemá peniaze,  pôžička medzi ATC a obcou
nesplatené, neodovzdané. 
starostka – vzájomné vzťahy a iné výkazy , OZ nemá s tým nič spoločné
Ing. I.Body – prečo ako bývalá konateľka do 11.3. sa neurobili formuláre , nastavený systém, začiatok
od nuly.
návrh uznesenia
OZ poveruje obec k vyplneniu predmetných formulárov.
Vzhľadom  na  to,  že  nový  konatelia  neprebrali  zodpovednosť  vystavobvania  potvrdení  alebo
vyplňovania formulárov za predchádzajúce obdobie kedy bola vo vedení ATC Podleska starostka obce
a ma k dispozícii účtovníčku, ktorá je v účtovnom obraze vedenia ATC za predchádzajúce obdobie,
teda je obsolútne kompetentná tieto údaje poskytnúť inštitúciam, ktoré o to žiadajú. 
Hlasovanie : 
za : M.Jendrál,  I.Body, H.Čujová DiS., E.Kroščenová
zdržali sa :  Z. Galisová, Ing. P. Hodák, M.Kacvinský, J.Jendrál 

16 h
Vydávanie časopisu spravodaj poslancov
H.. Čujová DiS.  – redakčná rada nie je stanovená ,  cenová kalkulácia -400 ks náklad 60 €, každý
poslanec môže navrhnúť text.
M. Jendrál – predstava ? Vyhlásenia poslanca musia byť podložené
J Jendrál – cenová kalkulácia je vypracovaná?
Ing. I.Body- názor poslanca autorizovaný , podpíše sa , ako sa neplnia uznesenia, 
OZ schvaľuje vydávanie časopisu spravodaj poslancov obce.
Bližšie podrobnosti budú dohodnuté na pracovnom stretnutí.
Hlasovanie : Ing.I.Body, H.Čujová Dis., Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, M.Jendrál, 
                     Jendrál
zdržal sa : Galisová Z

Bod 16 i
Návrh podľa   § 11 ods.4 písm. l zákona o obecnom zriadení na odvolanie konateľov z funkcie
štatutárneho orgánu obchodnej spoločnosti ATC Podlesok s.r.o so sídlom Podlesok 573/33, obec
Hrabušice založenou obcou Hrabušice .
Diskusia:
J. Jendrál-   Prečítal dôvodovú správu a riešiť problematiku
M.Jendrál -  treba riaditeľa, útek konateľa, spomalenie chodu prevádzky, je to obecná spoločnosť treba
spolupracovať.
Ing. I.Body – zdôvodnenie, správa  je klamstvo, nejde ATC  do záhuby, konatelia urobili veľký kus
práce, rieši sa finančná situácia, robia sa kroky, vyriešili sa záväzky aj z vlastných financií, už je na
účte , dve zmluvy sú už pripravené, aktívna príprava na sezónu, robia sa úkony na rozbehnutie sezóny,
právne kroky sa musia dodržiavať, dobré veci sa musia rozbehnúť, problém je v tom že niekto chce
veci  riešiť  sám,  zazmluvnenie  zamestnancov,  odmeňovanie,  financovanie  funkcie,  zmena
zakladateľskej listiny, zvolať valné zhromaždenie aj skôr. Všetko je v poriadku . Schvaľovanie dotácií
ide cez OZ., treba plniť  uznesenia., od pondelka treba začať pracovať, veci sú rozbehnuté. 
Ing. P. Hodák – plnia si konatelia povinnosti , pracujú bezodplatne, existenčné problémy, motivácia
finančná  pre  konateľov,  s finančných  problémov  sa  ATC  dostáva.  ATC  by  mal  viesť  zdatný



prevádzkar.  Podnik  je  v dobrých  číslach.  Zmeny pozastavia  chod  ATC .  Zmeny  treba  urobiť  po
rozbehnutí ATC . Pán Jendrál chce vyriešenie svojho platu.
Doporučil starostke obce aby zvolala valné zhromaždenia.
H.Čujová – súhlasí s vyjadrením p. Bodyho, brzdí chod ATC predkladateľ p. Jendrál, práve on všetko
blokuje.
Kacvinský – zlé rozhodnutie mať 3-och konateľov.
odišiel Ing. p. Body – 20,46 hod.
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ 
Berie  na  vedomie  odstúpenie  konateľa  J.  Jendrála  z funkcie  štatutárneho  orgánu  (  konateľa  )
obchodnej  spoločnosti  Autocamping Podlesok s.r.o.,  so sídlom Podlesok 573/33,  založenou obcou
Hrabušice uznesením č. 537/11/2013.
Za hlasovanie : H.Čujová DiS., Z.Galisová, M.Kacvinský, E.Kroščenová, M.Jendrál, J.Jendrál 
Zdržal sa : Ing. P.Hodák 
Nehlasoval : Ing. I.Body
Dozorná rada sa zodpovedá obecnému zastupiteľstvu
odišiel  p. M.Jendrál 21,10 hod.
Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie
OZ schvaľuje
Schválenie na doplnenie dozornej rady obchodnej spoločnosti Autocamping Podlesok s.r.o, so sídlom
Podlesok 573/33, založenou obcou Hrabušice uznesením č. 537/11/2013 menovite Jozef Jendrál
za : Z.Galisová, Ing.P.Hodák, M.Kacvinský, E.Kroščenová, J.Jendrál
proti – p. Čujová 
Ukončenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva  21,12 hod.

Overovatelia zápisnice: M.Jendrál
                                      Z.Galisová

Zapisovateľka: A. Kapsdorferová
                                                                                              PaedDr. Jana Skokanová
                                                                                               starostka obce


